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Geachte fractie van GBO en overige leden van de gemeenteraad,

Uw fractie heeft op 8 juli 2021 schriftelijke vragen gesteld over de overlast van motorrijders op Park 
15. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.

1. Is bovenstaande situatie bij uw college bekend en, zo ja, herkent u de toenemende overlast?
De situatie is bij ons bekend en deze is tijdens de reguliere overleggen die wij hebben met de 
parkmanager van Park 15 en met functionarissen van de politie, enkele malen besproken. Het 
aantal meldingen bij de politie over motorrijders op Park 15, neemt toe. 
 
2. Bent u bereid te onderzoeken welke mogelijkheden u heeft om deze overlast terug te
dringen en deze mogelijkheden in te zetten?
Wij hebben met de politie en de parkmanager besproken welke mogelijkheden er zijn om de 
overlast terug te dringen. Wanneer er bij de politie meldingen binnenkomen over overlast 
veroorzaakt door motorrijders op Park 15, én er op dat moment capaciteit beschikbaar is, gaat de 
politie ter plaatse. Omdat motorclubs vaak spotters in zetten, komt het regelmatig voor dat de 
motorrijders verdwenen zijn op het moment dat de politie ter plaatse komt. Om dat te voorkomen 
gebruikt de politie ook onopvallende auto’s bij controles op o.a. Park 15, maar deze voertuigen zijn 
slechts beperkt beschikbaar. Park 15 wordt door de politie regelmatig meegenomen in de 
dagelijkse surveillance. Tot slot volgt de politie berichtgeving op social media omdat hierop soms 
de races worden aangekondigd. De politie reageert daar dan proactief op. 
Zoals u weet zijn de gronden in eigendom van Park 15 en daarmee is het Parkmanagement 
verantwoordelijk voor het beheer van de gronden, de inrichting van het park, zoals de wegen, etc.  
Met de parkmanager hebben wij besproken om snelheid remmende maatregelen te treffen. Omdat 
zulke maatregelen nadelige gevolgen hebben voor de logistieke afhandeling van het 
(vracht)verkeer, is dit voor het parkmanagement geen optie.
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